
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 21. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 385

Kan ministeren bekræfte, at udflytningen og omstruktureringen af Natur- og Miljøklagen-

ævnet (nu Miljø- og Fødevareklagenævnet) har medført, at ingen af de tidligere sagsbe-

handlere flyttet med til Viborg? Denne situation har medført, at nye sagsbehandlere skal

uddannes, hvilket giver urimeligt lange sagsbehandlingstider.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Øjvind Vilsholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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